
Fer un

ÀREA DE SERVEIS A LES PERSONES                                                                                                                     
REGIDORIA D’ESPORTS

Departament d’Esports

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL CONSELL MUNICIPAL DE L’ESPORT
DE SITGES

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ:
Núm.: 1
Data:  15 de novembre de 2023
Hora: 18:30 hores
Lloc: Masia Can Milà (Oficina Turisme).

HI ASSISTEIXEN:

Presidenta: 

 Senyora Aurora Carbonell i Abella, Alcaldessa de Sitges

Vicepresident:

 Senyor Jaume Monasterio i  Miró, regidor de Serveis Urbans, Mobilitat i
Esports.

Vocals:

 Senyor David Martínez Lluís, regidor d’Infància i Joventut 
 Senyor Albert Oliver-Rodés Sen Regidor d’Educació i Benestar Social
 Senyora Elisabeth Pérez Ribas representant  del  Grup Polític  municipal

PSC El Margalló x Sitges (suplent) 
 Senyora Carme Almirall i Viñola, representant d’Esquerra Republicana
 Senyor Isaac Bielsa Tutusaus, representant de Junts per Sitges 
 Senyor Ignacio Rubí Gonzalez, representant de Fets per Sitges. 
 Senyor José Antonio Gilabert Delgado, representant de Vox.
 Senyora  Montserrat  Renom  Pinsach,  representant  del  Port  Esportiu

Aiguadolç i ‘Escola Vela Adaptada Port Aiguadolç
 Senyora Begoña Mediano Valiente, del Club Rítmica Sitges-Garraf.
 Senyor Jordi Cordobés Doña, representant del Club Nàutic Garraf.
 Senyor Tomás González Bollarín, representant del Club de Golf Terramar.
 Senyor  Sergi  Bermúdez  Molero,  representant  de l’Associació  Cultural  i

Esportiva de Futbol Gaèlic de Sitges.
 Senyor  Eduardo Girona Turell,  representant  del  Club de Futbol  Blanca

Subur. 
 Senyor  Rafael  Alcázar  Alquézar,  representant  Club  Esportiu  Sitgetà

Basquetbol.
 Senyor  Jordi  Martínez Aguilar,  representant   de l’entitat  Unió  Esportiva

Sitges 
 Senyor Joan Josep Tutusaus Martí, representant del Centre Excursionista

de Sitges.
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 Senyor  Guillem  Pujadas,  representat  de  l’Agrupació  Esportiva  Les
Botigues de Sitges.

 Senyor Iván Garcia Trujillo, representant del Club Nàutic Sitges.
 Senyor Oscar Ortiz Mirabent, representant del Sitges Hockey Club 
 Senyora Yasmina Chávez Moreno, del Club Esportiu Dym Arts Marcials

Assisteixen com a oients:

 Senyor Brandon Jones, Regidor de Turisme i representant del grup polític
Verds en Comú Podem Sitges.

 Senyor Gregorio de Felipe Oroquieta, representant del grup polític Vox 
 Senyora Laura Pérez del Club Rítmica Sitges-Garraf.
 Senyor Jose Antonio Velasco, representant del Club Bàsquet Sitges.

Excusen l’assistència:

 Senyora Cristina Guiu Navarro, regidora de Sitges Grup Independent.
 Senyor Xavier Roig Juan, Regidor de PSC- El Margalló x Sitges.
 Senyor Jaume Pujol, Representant entitat esportiva Nootka Kayak, SL 
 Senyor Pau Ramón Simó Tarroch, representant del Club Bàsquet Sitges.

Secretari i assessor: 

 Senyor Fermín Sánchez Ferrer, Cap del Departament d’Esports, Director
de l’Àrea de Serveis a les Persones, en funcions.

Personal del Departament d’Esports:

 Senyora Eva Fons i Vidal, tècnica del Departament d’Esports.
 Senyora Lola Mallén Zafra, administrativa del Departament d’Esports.

Ponent extern:

 Senyora,  Aina  Lleonart  Angles,  graduada  en  estudis  socioculturals  de
gènere i ponent de la presentació sobre la “Promoció de l’Esport femení” .

ORDRE DEL DIA:

1. Benvinguda als membres del Consell Municipal de l’Esport.
2. Funcionament del Consell Municipal de l’Esport.
3. Pla d’accions a nivell esportiu durant la legislatura (2023-2027).
4. Ponència i debat participatiu sobre la “Promoció de l’Esport Femení” a càrrec
de l’Aina Lleonart Angles, graduada en estudis socioculturals de gènere.
5. Constitució de la Taula d’Esport Femení.
6. Calendari de sessions ordinàries per l’any 2024.

2



Fer un

ÀREA DE SERVEIS A LES PERSONES                                                                                                                     
REGIDORIA D’ESPORTS

Departament d’Esports

7. Precs i preguntes.

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ:

A les 18:35 hores s’inicia la sessió i l’Alcaldessa de Sitges, Aurora Carbonell obre
la  sessió  i  dona  la  benvinguda  als  nous  membres  del  Consell  Municipal  i
posteriorment dona la paraula al  regidor d’Esports,  Jaume Monasterio donant
també la  benvinguda  als  nous  membres  i  explica  què  és  el  Consell  seguint
l’ordre del dia exposat a la presentació en diapositives que s’adjunta en aquest
document.  

Explica  breument  que  el  Consell  Municipal  de  l’Esport  (CME)  és  un  òrgan
consultiu i de participació d’esports que disposa d’un reglament regulador que fa
les  funcions  d’Estatuts,  ja  que  no  disposa  com  a  tal,  per  no  ser  un  òrgan
municipal sense personalitat jurídica pròpia i exposa els motius de la creació i
composició del CME. 

Tot seguit el senyor Monasterio pregunta als assistents i obre la possibilitat de
presentar-se  com  a  secretari  del  CME  que  actualment  ostenta  el  TAG  del
Departament d’Esports, el senyor Fermín Sánchez, sense obtenir resposta.

Seguidament,  el mateix regidor passa a enumerar els projectes de legislatura
(2023-2027), en primer lloc, parla de la creació d’un suport administratiu a les
entitats, continua amb l’explicació de la constitució de la Taula d’Esport Femení,
constituïda oficialment el passat 13 de novembre, amb la finalitat de la promoció
de l’esport creat i practicat per les dones i la prevenció de conductes lesives vers
les dones en aquest  àmbit,  i  darrerament tracta sobre els  nous equipaments
esportius a Sitges, ja exposat en altres sessions. 

Sobre els equipaments, el senyor Guillem Pujades fa una intervenció sobre la
coberta del  poliesportiu  de les Botigues,  que tant  el  Regidor Monasterio  com
l’Alcaldessa li responen que també hi ha previst un pla d’accions de millora dels
actuals equipaments, on està contemplada aquesta petició. 

L’Alcaldessa, però explica la lentitud dels procediments ja que, actualment per fer
la coberta ha de passar totes les noves normatives de la Generalitat i, per tant,
els permisos i projectes s’allarguen més temps del que es voldria. 

Vers aquestes afirmacions, intervé la senyora Laura López, que reprova que ja fa
tres  legislatures  que  esperen  el  mateix,  i  la  creació  d’un  espai  adequat  i
normalitzat per a la pràctica de gimnàstica rítmica, que respon l’alcaldessa, amb
l’adequació d’un espai més adient en els nous equipaments municipals. 

Intervé  de  nou  el  senyor  Guillem  Pujades  per  assenyalar  l’aïllament  de  les
Botigues,  oferint-se a ser proactiu i  col·laborar en l’execució del projecte,  qui
Monasterio  li  respon  que  són  conscients  i  que  s’han  recuperat  molts  temes
pendents. 

A continuació intervé amb la seva presentació en PowerPoint la senyora Aina
Lleonart Anglès, graduada en estudis socioculturals de gènere, que aporta en la
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seva  exposició  d’una  manera  interactiva  quins  són  els  motius  per  a
l’abandonament de la pràctica esportiva, aportant dades estadístiques oficials de
l’Oficina Municipal de Dades del Departament d’Estudis d’Opinió, sobre hàbits
esportius a Barcelona el 2022, entre les quals es desprèn la manca de temps,
l’inici  de  la  vida  laboral,  o  la  maternitat  com  a  principals  motius  de
l’abandonament de la pràctica esportiva i que afecta més a les dones que als
homes.

Ens  mostra  una  campanya  promoguda  per  la  Diputació  de  Barcelona  de
formació  i  sensibilització  a  través de  la  campanya  “Les Dones,  Fem Esport”
(2022) i aporta mesures de prevenció a dur a terme amb l’adaptació d’espais
creant  sales  d’estudi  o  treball  als  equipaments  esportius,  flexibilitat  horària  i
adaptant quotes i espais familiars, fent-ne la suficient difusió.  

En finalitzar la ponent  pregunta a la  sala si  hi  ha alguna pregunta,  dubtes o
comentaris i el senyor José Antonio Velasco exposa que no és possible habilitar
sales d’estudi o treball al Club Bàsquet Sitges, per manca d’espai i sol·licita l’ús
paral·lelament amb altres instal·lacions esportives per als pares. 
La senyora Laura Pérez intervé també per demanar propiciar espais d’activitats
relacionades amb l’alimentació i el temps dedicat a d’esport.

El  senyor  David  Martínez  parla  tot  seguit  de  la  seva  experiència  amb
l’alimentació adequada en l’àmbit esportiu i encoratja a què es tracti el tema a les
entitats. 

A continuació la senyora Eva Fons, fa exposició de la taula d’Esport Femení
constituït oficialment uns dies enrere, el 13 de novembre explicant com es crea,
qui  la  formen  i  quins  són  els  objectius  principals,  que  es  concreten  a  la
presentació de CME 2023, amb una metodologia de treball coordinada amb els
sectors esportius, educatius i mitjans de comunicació per dissenyar estratègies
de prevenció de conductes inadequades i promoció de l’esport femení. 

Torna a parlar la senyora Laura Pérez, sobre la divulgació de xerrades sobre la
violència sexual, que la senyora Eva Fons, va rebatre, exposant que darrerament
es van fer aquestes xerrades i de la sala només va assistir el senyor Velasco, tot
i la seva correcta difusió. 

Finalitza el senyor Monasterio, amb el punt 6 de l’ordre del dia, de la proposta de
calendari dels pròxims consells, durant l’any 2024 a: 

 24 d’abril.   
 21 de novembre.

I passa al darrer punt de l’ordre del dia, de precs i preguntes.

Abans  intervé  el  senyor  Fermín  Sánchez  que  parla  de  la  sostenibilitat,
manteniment i la instal·lació de la fibra òptica a tots els equipaments, i recordar i
aclarir el tema de protecció de dades en la gravació dels partits. 
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Comença el senyor Velasco amb el torn de precs per instar al senyor Monasterio
sobre el temps que encara trigarà a fer-se el pavelló nou i calcula uns 6-7 anys i
buscar una solució mentre es construeixen, tot i que el senyor Monasterio li diu
que no trigarà tant de temps, que només cal fer el projecte de licitar i començar
les obres, però de moment hi ha com solució intermèdia, la coberta de les pistes
esportives de l’escola Miquel Utrillo,  al  que respon el  senyor Velasco que ha
estat de més de tres legislatures al que també participa el senyor Rafael Alcázar,
en fer propostes durant la llarga espera del projecte, però el senyor Monasterio
concreta que des de 2019 va ser l’any que es va donar els primers passos per
fer el nou lícitament del nou pavelló.

Continua  amb  una  proposta  el  senyor  Oscar  Ortiz  Mirabent,  sobre  fomentar
altres esports, més enllà dels 2 o 3 esports principals, fomentant unes jornades
de portes obertes amb idees originals i creatives per a empentar altres esports,
ja que a la resta els hi costa omplir el contingent en totes les categories. 

Tant el  regidor com la senyora Eva Fons li  responen que aquesta possibilitat
d’ensenyar  la  resta  d’esports  ja  està  prevista,  que  es  va  fer  la  Setmana de
l’Esport el passat setembre, una setmana temàtica amb diversitat d’activitats i
esports en el que també va participar la seva entitat a la qual representa, i que
s’ha canviat pel proper mes de maig, ja que s’ha considerat no és bona època al
setembre coincidint amb les dades de festes com Santa Tecla i l’inici de curs. 

La  senyora  Fons  recorda  que  s’han  preparat  moltes  activitats,  xerrades  i
divulgació que no han tingut l’èxit esperat per la baixa participació, tot i l’esforç
en la cerca de ponents i l’organització, preguntant a la sala, com i quan seria el
moment més idoni per realitzar-les i que no és fàcil organitzar agendes. 

El senyor Ortiz, considera millor data de realització de les jornades el maig-juny
per l’organització dels calendaris de competició.

El senyor Tomás González, també exposa la seva problemàtica de manca de lloc
per l’increment de l’activitat al Club de Golf Terramar, que ha augmentat des de
la  pandèmia i  demana alguna possibilitat  d’ampliació,  de capacitat  de l’espai
municipal, al que el senyor Monasterio, li comenta que està obert al diàleg. 

La darrera consulta la fa el senyor Sergi Bermúdez que pregunta sobre els nous
camps i a què es dedicaran, on el senyor Monasterio li explica la polivalència
d’aquests. El senyor Bermúdez li pregunta per la possibilitat d’integrar un camp
polivalent  per  la  pràctica de futbol  gaèlic  i  potser  fer  campionats europeus o
mundials  i  equips  femenins  en  pistes  adequades.  El  Regidor  també obre  la
possibilitat amb el camp polivalent, sense perdre de vista les prioritats de cada
club.

El  senyor  Ortiz  parla  novament  i  fa  una  puntualització  sobre  la  necessitat
específica  de  la  creació  del  camp  d’hoquei  herba  per  la  normativa  i
característiques concretes del  material, i l’herba reglamentària que exigeixen les
federacions catalana, espanyola i europea, que no és un caprici, que actualment
tenen dificultats al compartir al Camp Polivalent.  El senyor Monasterio confirma
aquesta problemàtica i s’acomiada dels assistents. 

5



Fer un

ÀREA DE SERVEIS A LES PERSONES                                                                                                                     
REGIDORIA D’ESPORTS

Departament d’Esports

Essent les 20:51 hores, es dóna per finalitzat el Consell Municipal de l’Esport. 

La presidenta El Secretari
Aurora Carbonell i Abella Fermín Sánchez Ferrer

6


		2023-11-24T13:45:25+0100
	Annexa
	Document electrònic


		2023-11-24T13:45:25+0100
	Annexa
	Document electrònic


		2023-11-24T13:45:25+0100
	Annexa
	Document electrònic


		2023-11-24T13:45:25+0100
	Annexa
	Document electrònic


		2023-11-24T13:45:25+0100
	Annexa
	Document electrònic


		2023-11-24T13:45:25+0100
	Annexa
	Document electrònic


		2023-11-24T13:53:29+0100
	Annexa
	Signatura document


		2023-11-24T15:26:01+0100
	Annexa
	Signatura document




